
Protokół nr XLIII/2010 
 XLIII sesji Rady Powiatu w GiŜycku 

w dniu: 30 czerwca 2010r. 
BR.0041-6/10  
XLIII  Sesj ę Rady Powiatu w GiŜycku otworzył o godz. 15.00 Przewodniczący Rady Powiatu 
Lech Mrozinkiewicz, który oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Przewodniczący Rady Powiatu powitał osoby obecne na sesji. 
 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych o uwagi dotyczące protokołu 
XLII sesji z dnia  27 maja 2010r. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie w/w protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 
W wyniku głosowania protokół XLII  sesji z dnia  27 maja  2010r. został przyjęty.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek sesji:  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XLII sesji z dnia 27 maja 2010 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieŜącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na obszarze powiatu 

giŜyckiego. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Komendy Powiatowej Państwowej StraŜy 

PoŜarnej w GiŜycku. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie podwyŜszenia wysokości kwot pomocy pienięŜnej 

przysługującej rodzinom zastępczym. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie powiatu na rok 2010.  
10. Sprawy róŜne.  
11. Zamknięcie sesji. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych o uwagi do porządku obrad. 
 
Starosta W. StraŜewicz zwrócił się z wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad punktu 7. : „Podjęcie 
uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Komendy Powiatowej Państwowej StraŜy PoŜarnej  
w GiŜycku”. Jako uzasadnienie oczytał pismo Warmińsko-Mazurskiego Komendanta 
Wojewódzkiego Państwowej StraŜy PoŜarnej bryg. mgr inŜ. Jana Słupskiego, który informuje,  
iŜ Komendant Główny PSP polecił zawieszenie prac w zakresie ustalania statutów – pismo 
wyjaśniające stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Innych uwag do porządku obrad nie wniesiono. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie  punktu 7.  z porządku 
obrad. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Punkt 7.  porządku obrad został wyłączony z procedowania. 
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Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do realizacji porządku obrad. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieŜącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta W. StraŜewicz powiedział:  

1. Przeprowadziliśmy postępowanie konkursowe w celu wyłonienia kandydatów na 
dyrektora II LO i Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych pn. Międzyszkolna 
Baza Sportów Wodnych.  Do konkursu zgłosili się tylko dotychczasowi dyrektorzy 
P. Ewa Downar i P. Wojciech Caban, którzy uzyskali jednomyślną akceptację komisji 
konkursowej. Aktualnie toczy się postępowanie konkursowe mające na celu wyłonienie 
kandydata na dyrektora Szkoły Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej. 

2. Zostały podpisane umowy na remont dachu Sali gimnastycznej w II LO w kwocie ok. 
200 tys. zł oraz na przebudowę magazynu na świetlicę w Ośrodku Zofiówka na kwotę 
140 tys. zł. 

3. Przyjęliśmy projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie określenia zakresu i formy 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego SP ZOZ za pierwsze półrocze 
roku budŜetowego, w sprawie określenia trybu prac nad projektem budŜetu powiatu 
oraz w sprawie określenia zakresu i formy informacji z wykonania budŜetu powiatu za 
pierwsze półrocze roku budŜetowego. PowyŜsze projekty zostaną przekazane do 
rozpatrzenia na przyszłej sesji. 

4. Zatwierdziliśmy arkusze organizacyjne wszystkich naszych szkół i placówek 
oświatowych. Zostały opracowane na podstawie planów naboru na nowy rok szkolny, 
w tych szkołach, w których plany naboru nie zostaną wykonane będziemy musieli je we 
wrześniu korygować. 

5. Przyjęliśmy cennik opłat za korzystanie z miejsc noclegowych w naszych schroniskach 
młodzieŜowych. Ceny kształtują się w internatach od 16 do 25 zł za dobę od osoby. W 
Ośrodku Zofiówka w domkach campingowych cena w sezonie letnim wyniesie 25 zł, 
poza sezonem 20 zł; w hotelowcu latem w pokojach 2-osobowych 65 zł, poza sezonem 
50 zł, a w pokojach większych 50 i 40 zł. 

6. Na wnioski dyrektorów szkół przyznaliśmy dla dziesięciu uczniów naszych szkół 
stypendia Powiatu GiŜyckiego za szczególne osiągnięcia w nauce, sporcie i kulturze. 

7. Wyraziliśmy zgodę na zakup toru wizyjnego dla oddziału urologicznego naszego 
szpitala za kwotę 199 tys. zł. 

8. Przyjęliśmy projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia zmian w statucie 
SP ZOZ i Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego, które zostaną 
przekazane do rozpatrzenia na następnej sesji. 

9. W GiŜycku odbyło się wyjazdowe posiedzenie Zarządu Związku Powiatów Polskich. 
10. Odbyły się równieŜ, jak co roku, Regaty Rząd – Samorząd. 
11. Wraz z radnych Zdzisławem Bączkiem uczestniczyłem w Święcie Miasta w Alitusie. 
12. Wspólnie z wójtem Andrzejem Sierońskim i zastępcą burmistrza Pawłem 

Czacharowskim spotkaliśmy się z dyrektorem olsztyńskiego oddziału Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad P. Mirosławem Nicewiczem w sprawie 
skrzyŜowania szosy obwodowej z ul. Świderską. Uzyskaliśmy zapewnienie, Ŝe przy 
realizacji przebudowy obwodówki w pierwszej kolejności zostanie wybudowane tam 
rondo. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił radnych o pytania odnośnie przedstawionego  
Sprawozdania Zarządu. 
 
M. Kaczorowska zgłosiła temat skarg mieszkańców ulicy Świderskiej, gdzie po remoncie 
drogi i połoŜeniu asfaltu zalewane są działki ogrodowe i domy. 
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Starosta W. StraŜewicz odpowiedział, iŜ inwestycja tego nie spowodowała, ani w Świdrach, 
ani przy ul. Świderskiej, ani w Gajewie. Nie jest to wynik nowej inwestycji drogowej, jest to 
wynik słabości urządzeń melioracyjnych, które poprzez budowy nowych domów zostały 
poprzerywane, to równieŜ awarie urządzeń melioracyjnych na gruntach rolnych. My 
cyklicznie spotykamy się z uŜytkownikami gruntów rolnych na temat sprawnego utrzymania 
tych urządzeń. Były teŜ przypadki odprowadzania wody opadowej do rowów, które mają 
słuŜyć tylko drodze. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu oraz radny J. Piekarski zwrócili uwagę radnej M. 
Kaczorowskiej, iŜ ten temat nie jest związany ze sprawozdaniem Zarządu i powinien być 
zgłoszony w punkcie obrad:  Wolne wnioski i zapytania radnych. 
 
Pytań do Zarządu Powiatu nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
M. Kaczorowska powiedziała, iŜ w takim razie w tym punkcie obrad wnosi o przedstawienie 
informacji na temat stanu technicznego kanalizacji deszczowej, a w szczególności -  na temat 
odpływu wód deszczowych oraz stanu wpustów ulicznych w obrębie ulic: Kościuszki, 1-go 
Maja. Al. Wojska Polskiego, Świderskiej, gdyŜ zalewane są tam nie tylko piwnice, ale domy 
równieŜ. 
Radna wnosi równieŜ o pomalowanie przejścia pasów dla pieszych na szosie obwodowej  
z ulicy Suwalskiej do Gajewa. Zapytała, czy są wiadomości na temat postawienia w tym 
miejscu znaku STOP. 
 
L. NaleŜyty powiedziała, Ŝe runął mur ogrodzeniowy posesji przy szpitalu. Prosi o 
skalkulowanie kosztów budowy nowego muru wokół szpitala. 
 
A. Narkiewicz powiedział, iŜ Komisja Spraw Społecznych, w ramach swojego planu pracy, 
złoŜyła wizytę w Centrum Powiadamiania Ratunkowego – „słuŜby ratownicze zgłosiły nam 
kila uwag, Komisja zajmie się nimi na posiedzeniu sierpniowym. Komisja zapoznała się  
z mechanizmem działania słuŜb ratowniczych, kłopocie z numerem 112, który trzeba 
przełączać, co trwa trochę czasu i „moŜna kiedyś nie zdąŜyć”. Dyspozytorzy medyczni i straŜy 
siedzą razem w jednym pomieszczeniu, przeszkadzają sobie wzajemnie, gdyŜ akustyka jest 
duŜa”. 
 
L. Mrozinkiewicz  wyraził swoje niezadowolenie w kwestii dróg w mieście. „W 2009 roku 
wysłaliśmy do Rady Miejskiej pismo z prośbą o wspólne spotkanie i naradę w celu 
polepszenia organizacji ruchu drogowego w mieście. Do takiego spotkania nie doszło.  
A w mieście robi się chaos –  przy zamknięciu mostu dla ruchu drogowego cały ruch płynie 
ulicami Sikorskiego, Wilanowską. Nasila się ruch na ulicy Okrzei, tam wolno parkować po 
obu stronach, więc przejechać trudno, niech nie parkują takŜe na ul.  Konarskiego. A co na 
rynku? Jak dojechać do Biedronki? Przy Biedronce robią parking, zamiast gołego placu same 
zawijasy, po co komu one? Ul. Jagiełły nie dokończona, zwęŜenie jezdni na ul. Królowej 
Jadwigi – po co?, czym to podyktowane? Jako radny proszę o zainteresowanie się organizacją 
ruchu drogowego, aby moŜna było sprawnie przejechać przez miasto”. 
 
Starosta W. StraŜewicz opowiedział :  

• skalkulujemy koszty ogrodzenia szpitala nowym murem, ale w hierarchii wydatków 
ten będzie na końcu inwestycji szpitalnych; 

• co do Centrum Powiadamiania Ratunkowego – były róŜne koncepcje, temat jest 
niedokończony. Pojawiły się pierwsze pieniądze dla StraŜy. Jest pomysł, aby na 
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ostatniej kondygnacji budynku zrobić takie Centrum z prawdziwego zdarzenia  - za ten 
temat odpowiada Wojewoda, nie powiat; 

• drogi - trzeba przetrwać uciąŜliwości związane z remontem dróg, korki, objazdy; 
• pytano mnie wcześniej o stojący przy ul. Smętka zniszczony kiosk, informuję, iŜ 

istotnie stoi on na posesji Zespołu Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu, 
dzierŜawca sprzedał go, ale jest problem z ustaleniem, kto aktualnie jest jego 
właścicielem. 

Dyrektor Zespołu Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu J. Kulhawik  dodał, iŜ jego 
starania w kwestii ustalenia właściciela rudery nie odniosły sukcesu, poniewaŜ poprzedni 
właściciel zgubił akt sprzedaŜy i nie pamięta komu sprzedał, w Urzędzie Skarbowym teŜ nie 
dowiedziałem się kto go kupił. Ja sam nie mam prawa go rozebrać. 
 
Wicestarosta M. DrzaŜdŜewski dopowiedział: 

• o postulacie radnej M. Kaczorowskiej w sprawie ustawienia znaku STOP  przy 
zjeździe z ul. Suwalskiej na obwodówkę poinformowałem Generalną Dyrekcję Dróg 
Krajowych, oznajmiono, Ŝe do połowy lipca GDDK zaplanowała objazd swoich dróg 
po województwie; 

• deszczówki miejskie  nie nadąŜają z przyjmowaniem wody przy tak intensywnych 
opadach, trzeba by dwukrotnie zwiększyć średnicę rur, rozwaŜany przez Miasto jest 
pomysł stworzenia zbiornika retencyjnego na części Placu Piłsudskiego; 

• wzmoŜony ruch samochodów i parkowanie na ul. Okrzei – obok jest duŜy plac 
parkingowy – moŜe zwrócimy się do Spółdzielni o jego udostępnienie. 

 
M. Kaczorowska zaproponowała, aby ustawić sygnalizację świetlną przy Moście 
Zwodzonym od strony ul. Wojska Polskiego, gdyŜ 20 minut stała w korku zanim włączyła się 
do ruchu. 
 

L. Mrozinkiewicz  stwierdził, iŜ wobec tylu spraw dotyczących dróg i organizacji ruchu w 
mieście wnosi o skierowanie  do Zarządu  Powiatu GiŜyckiego wniosku radnych o następującej 
treści:  
 

Wniosek radnych 
wypracowany na XLIII sesji Rady Powiatu w dniu 30 czerwca 2010r. 

 
Rada Powiatu zwraca się do Zarządu Powiatu z prośbą o przeprowadzenie rozmów  
z Główną Dyrekcją Dróg Krajowych na temat rozładowania ruchu samochodowego  
na terenie miasta GiŜycka w punktach: skrzyŜowanie na Al. Wojska Polskiego, 
na ul. Wilanowskiej i na ul. Świderskiej. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu L. Mrozinkiewicz poddał wniosek pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 5, „przeciw” – 3, „wstrzymujący się” – 7 osób. 
Wniosek przeszedł i został skierowany do Zarządu Powiatu.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu L. Mrozinkiewicz zamknął  obrady w punkcie Wolnych wniosków 
i zapytań radnych. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu L. Mrozinkiewicz powitał na sesji dwie panie nauczycielki 
Z Zespołu Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu: Annę Czernel i Małgorzatę  
Krywko , które były opiekunami młodzieŜy realizowanego przez powiat programu „Mój Dom”. 
Nauczycieli zaprezentowały wynik działań młodzieŜy -  Makietę miasta GiŜycka.                       
Przewodniczący Rady Powiatu porosił gości o kilka słów informacji. 
P. A. Czernel powiedziała: 
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„W dniach od 6.06.2010r. do 13.06.2010r. w Centralnym Ośrodku Sportu realizowany był 
projekt pt. „Mój dom” w ramach programu „MłodzieŜ w działaniu” - Akcja 1.1. Wymiana 
młodzieŜy. Organizacją wspierającą był Powiat GiŜycki. Projekt był pomysłem młodzieŜy           
z Polski i Czech. Grupę polską reprezentowała młodzieŜ ucząca się w Zespole Szkół 
Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu w GiŜycku, zaś czeską "Krčínova mládež" – 
uczniowie ze Średniej Szkoły Rybackiej i Gospodarskiej Jakuba Krcina w Třeboniu. 
Grupa polska i czeska liczyły po 10 osób w wieku 17-18 lat . Uczestnikami projektu byli: 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
  
        
        Opiekunami młodzieŜy byli Anna Czernel, Małgorzata Krywko, Văclav Nohava,  Ludĕk 
Možiš.      
       Tematem projektu był DOM rozumiany w szerokim znaczeniu; głównie jako miejscowość, 
w której się mieszka. Dzięki wcześniej przygotowanym prezentacjom multimedialnym przez 
obie grupy, młodzieŜ poznała historię miasta z których wywodzi się ich partner oraz historię  
i zabytki stolicy Polski i Czech.  
       Spacer po GiŜycku, wycieczka do Warszawy pozwoliły przybliŜyć młodzieŜy miejsca          
o których była mowa wcześniej oraz poznać inne urokliwie zakątki obu miast. 
      Podczas wspólnych rozmów uczestnicy poznawali zwyczaje, kulturę dnia codziennego 
swych współtowarzyszy.  
      W wyniku zaplanowanych działań młodzieŜ nie tylko poznała historię, zabytki miast z 
których się wywodzi, ale oczami wyobraźni dostrzegała szczegóły giŜyckich i třebońskich 
uliczek, wykonując ich makiety.  
      Wspólne wykonywanie makiet, prezentacji „Warszawa i Praga na zdjęciach”, umieszczanie 
zdjęć w antyramach sprzyjały integracji, wzajemnej tolerancji, mobilizowały  do komunikacji 
w językach obcych, rozwijały wyobraźnię przestrzenną, zdolności plastyczne oraz 
zainteresowania historyczne uczestników projektu. 
      W takcie trwania wymiany młodzieŜ nawiązała przyjaźnie i z utęsknieniem oczekuje 
kolejnego spotkania w Třeboniu, które najprawdopodobniej odbędzie się w czerwcu przyszłego 
roku. 

GRUPA POLSKA GRUPA CZESKA 

Daria Bałtulis Lukàš Beneš  

Karolina Dowgwiłło Martin Šejnoha 

Paulina Gembal Jakub Zadina  

Kamila Januszczyk Jiří Jakeš 

Ada Karpowicz Filip Dvorský 

Marcin Karpiński Romana Klečková 

Patryk Niewiński Klára Slabihoudková 

Dariusz Karwowski Kateřina Ulmová  

Łukasz Czechowski Simona Večeřová 

BłaŜej Zasiadczyk Jana Městková  
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     Na zakończeniu kaŜdy z uczestników otrzymał certyfikat Youthpass, który przedstawia 
i poświadcza umiejętności zdobyte w procesie uczenia się pozaformalnego i nieformalnego 
podczas projektu.” 
 Przewodniczący Rady Powiatu podziękował za prezentację i przeszedł do realizacji 
następnego punktu obrad.     
 
Ad. 6. Informacja Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na obszarze powiatu 
giŜyckiego. 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych o pytania i uwagi. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał przyjęcie Informacji  Inspektora Ochrony Środowiska  
o stanie środowiska na obszarze powiatu giŜyckiego pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób. 
Informacja Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na obszarze powiatu 
giŜyckiego została przez radnych przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie podwyŜszenia wysokości kwot pomocy pienięŜnej 
przysługującej rodzinom zastępczym. 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Wynik głosowania: „za” 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Uchwała XLIII/252/2010 w sprawie podwyŜszenia wysokości kwot pomocy pienięŜnej 
przysługującej rodzinom zastępczym została podjęta – stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie powiatu na rok 2010.  
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie opiniowały 
projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Wynik głosowania „za” – 15 osób  – jednogłośnie. 
Uchwała XLIII/253/2010 sprawie dokonania zmian w budŜecie powiatu na rok 2010  
została podjęta – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 9. Sprawy róŜne.  
Spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 10. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania tematyki sesji Przewodniczący Rady Powiatu o godz. 16.20 zamknął 
obrady. 
 
Protokołowała                                                                    Przewodniczący Rady Powiatu  
 
Barbara Mikołajczyk                                                                   Lech Mrozinkiewicz  
 


